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dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a alapján „Mennyi lesz a Top-Up?" címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni
Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban számtalan alkalommal kifogásoltuk, hogy a gazdáknak járó területalapú
támogatás nemzeti kiegészítésére a kormányzat a lehetséges 103 milliárd forint helyett, csak 78
milliárd forintot fordított . Magyarázatként Önök a gabonaintervenció költségeinek növekedését adták,
azaz hogy az elvont 25milliárd forintot erre a célra kellett fordítani . Az intervenciós raktárak
gyakorlatilag kiürültek, újabb intervenciós készletek nem keletkeznek, kérdezem tehát, hogy a
költségvetés tervezésekor Önök mivel kalkulálnak, illetve a magyar gazdák mivel kalkulálhatnak? Be
kívánják-e tartani az országgyűlés négypárti határozatát a nemzeti kiegészítésre vonatkozólag, vagy
továbbra is versenyhátrányban tartják a magyar gazdákat . Összegszerűen mennyit szánnak a nemzeti
kiegészítés kifizetésére .

Várom Miniszter Úr válaszát!
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